
Vragen voor het vragenuur 6 oktober van 15.30 – 16.20 uur (Radesingel)

I Vragen van de SP-fractie over dalende aantal mensen dat een beroep doet op de Voedselbank 

(Jimmy Dijk)

Afgelopen dinsdag berichtte het Dagblad van het Noorden over zorgen van de Voedselbank 

Groningen (zie bijlage). Zij maken zich zorgen over de plotselinge daling van het aantal mensen dat 

een beroep doet op de Voedselbank. Het aantal mensen is gedurende de coronacrisis gedaald van 

750 naar minder dan 450 cliënten. De Voedselbank Groningen denkt dat de onverwachte daling 

mogelijk het gevolg is van een minder goed lopend systeem van doorverwijzingen. Daarom heeft de 

SP-fractie de volgende vragen aan het college van burgemeester en wethouders. 

1. Is het college op de hoogte van de forse daling van het aantal mensen dat een beroep doet op de 

Voedselbank? Zo ja, hoe duidt zij deze daling? 

2. Wat doet het college om het systeem van aanmelding en doorverwijzing beter te laten verlopen? 

3. Heeft het college alle mensen in beeld die eerder (vlak voor de coronacrisis) wel een beroep deden 

op de voedselbank? Zo ja, waarom doen deze mensen nu geen beroep meer op de Voedselbank? Zo 

niet, waarom niet? 

4. Wanneer denkt het college bovenstaande problemen in voldoende mate opgelost te kunnen 

hebben? 
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